



GEMPORTS 蓝宝石报告 | GEMPORTS SAPPHIRE REPORT

本《报告》信息仅供参考。 ● www.gemports.com ● The Reports are for reference only.

1.00-20.00克拉·产地斯里兰卡·美元·2026年第1季度
标准参照：(1) 颜色；(2) 肉眼难见其内外部特征；(3) 切工良好；(4) 椭圆形。

1.00-20.00 CT. : SRI LANKA : USD : Q1 2026 ISSUE
Criterion referenced : (1) Color ; (2) Eye clean ; (3) Good cutting ; (4) Oval shape.

1. 本《报告》的计算基于2026年3月31日的美元 (\$) 的汇率。
2. 颜色分级标准遵循中国国家标准GB/T 32862-2016《蓝宝石分级》。
当艳蓝色或浓蓝色中不具有轻微紫色调时，对应商贸颜色术语为“皇家蓝”；
当艳蓝色或浓蓝色中具有轻微紫色调时，对应商贸颜色术语为“矢车菊蓝”。

1. The Report is calculated based on the exchange rates of March 31, 2026, for USD (\$)
2. The color grading standard follows the Chinese national standard GB/T 32862-2016 "sapphire Grading". When "Vivid Blue" or "Intense Blue" lacks a tsint of purple, it's trade color termed "Royal Blue"; with a slight purple tint, it's termed "Cornflower Blue".

GEMPORTS : Sri Lanka : (1.00-20.00 CT) : Q1 2026 : USD/CT												
GEMPORTS : 斯里兰卡 : (1.00-20.00克拉) : 2026年第1季度: 美元/克拉												
1-1.99克拉 (美元/克拉) 1-1.99 ct (\$/ct)		2-2.99克拉 (美元/克拉) 2-2.99 ct (\$/ct)		3-4.99克拉 (美元/克拉) 3-4.99 ct (\$/ct)		5-9.99克拉 (美元/克拉) 5-9.99 ct (\$/ct)		10-19.99克拉 (美元/克拉) 10-19.99 ct (\$/ct)		20.00克拉 (美元/克拉) 20.00 ct (\$/ct)		颜色 Color
天然 Nature	热处理 Heat	天然 Nature	热处理 Heat	天然 Nature	热处理 Heat	天然 Nature	热处理 Heat	天然 Nature	热处理 Heat	天然 Nature	热处理 Heat	艳蓝色 Vivid Blue
2,720	1,130	3,950	1,690	11,730	3,610	23,400	7,450	55,040	18,740	96,660	42,720	
2,720	1,100	3,950	1,650	11,730	3,570	23,400	7,450	55,040	18,740	96,660	42,720	浓蓝色 Intense Blue 
2,540	850	3,260	1,280	9,670	3,220	16,640	6,170	42,580	16,300	71,280	35,280	深蓝色 Deep Blue 
1,270	690	2,540	780	6,910	2,110	12,160	4,480	30,000	10,090	49,560	24,780	蓝色 Blue 
810	390	1,040	500	2,190	1,220	3,580	1,320	6,720	1,970	22,420	11,680	淡蓝色 Light Blue 

Prices in this report are adjusted reference price No guarantees are made and No liabilities are assumed as to the accuracy or validity of this information.

本报告中的价格均为调整后的参考价格。我们对信息的准确性或有效性不作任何保证，也不承担任何责任。



GEMPORTS 蓝宝石报告 | GEMPORTS SAPPHIRE REPORT

本《报告》信息仅供参考。 ● www.gemports.com ● The Reports are for reference only.

1.00-20.00克拉·非洲和其他产地·美元·2026年第1季度
标准参照：(1) 颜色；(2) 肉眼难见其内外部特征；(3) 切工良好；(4) 椭圆形。

1.00-20.00 CT. : AFRICA AND OTHER SOURCE : USD : Q1 2026 ISSUE
Criterion referenced : (1) Color ; (2) Eye clean ; (3) Good cutting ; (4) Oval shape.

1. 本《报告》的计算基于2026年3月31日的美金(\$)的汇率。
2. 颜色分级标准遵循中国国家标准GB/T 32862-2016《蓝宝石分级》。
当艳蓝色或浓蓝色中不具有轻微紫色调时，对应商贸颜色术语为“皇家蓝”；
当艳蓝色或浓蓝色中具有轻微紫色调时，对应商贸颜色术语为“矢车菊蓝”。

1. The Report is calculated based on the exchange rates of March 31, 2026, for USD (\$)
2. The color grading standard follows the Chinese national standard GB/T 32862-2016 "sapphire Grading". When "Vivid Blue" or "Intense Blue" lacks a tint of purple, it's trade color termed "Royal Blue"; with a slight purple tint, it's termed "Cornflower Blue".

GEMPORTS : Africa and Other Source : (1.00-20.00 CT) : Q1 2026 : USD/CT												
GEMPORTS : 非洲和其他产地 : (1.00-20.00克拉) : 2026年第1季度: 美元/克拉												
1-1.99克拉 (美元/克拉) 1-1.99 ct (\$/ct)		2-2.99克拉 (美元/克拉) 2-2.99 ct (\$/ct)		3-4.99克拉 (美元/克拉) 3-4.99 ct (\$/ct)		5-9.99克拉 (美元/克拉) 5-9.99 ct (\$/ct)		10-19.99克拉 (美元/克拉) 10-19.99 ct (\$/ct)		20.00克拉 (美元/克拉) 20.00 ct (\$/ct)		颜色 Color
天然 Nature	热处理 Heat	天然 Nature	热处理 Heat	天然 Nature	热处理 Heat	天然 Nature	热处理 Heat	天然 Nature	热处理 Heat	天然 Nature	热处理 Heat	艳蓝色 Vivid Blue
1,670	770	2,930	1,330	9,100	2,910	16,990	5,660	37,790	14,560	68,030	30,910	
1,670	750	2,930	1,300	9,100	2,880	16,990	5,660	37,790	14,560	68,030	30,910	浓蓝色 Intense Blue 
1,420	630	2,440	990	7,640	2,480	13,680	4,710	31,120	12,990	56,610	27,170	深蓝色 Deep Blue 
780	420	1,480	590	4,920	1,360	7,640	3,290	22,800	8,420	41,760	19,800	蓝色 Blue 
590	340	780	420	1,750	870	2,620	1,110	5,360	1,610	17,630	8,910	淡蓝色 Light Blue 

Prices in this report are adjusted reference price No guarantees are made and No liabilities are assumed as to the accuracy or validity of this information.

本报告中的价格均为调整后的参考价格。我们对信息的准确性或有效性不作任何保证，也不承担任何责任。